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Místo konání: 

zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 17:00 hod.   do: 17:40 hod.  

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava 

Tomišková, Jan Turek 

 

Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 7 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni:  Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral 

neomluveni:     

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Pavlínu Justovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu nebyly vzneseny další návrhy na doplnění: 
 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Výběr dodavatele na akci „Oprava chodníků ulice Sokolovská, Mochov“ + Smlouva o 

dílo ................................................................................................................................. 2 

4. Darovací smlouva – finanční dar ve výši 50 000 Kč ve prospěch obcí a  regionů 

postižených vichřicí v červnu 2021 ............................................................................... 4 

5. Vyřazení majetku z evidence majetku pro účetní jednotku Mateřská škola Mochov 

(inv. č. MŠ0041) ............................................................................................................ 5 

6. Dodatek č. 4 ke zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ ze 

dne 04. 11. 2011 ............................................................................................................ 6 
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7. Souhlas s uvolněním finančních prostředků na zpracování studie a podpisem smlouvy 

s vítěznou společností výběrového řízení ...................................................................... 7 

8. Diskuze .......................................................................................................................... 9 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová,  Jan Rangl, 

  Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/5 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

3. Výběr dodavatele na akci „Oprava chodníků ulice Sokolovská, 

Mochov“ + Smlouva o dílo 

Podklady:  

Podklad 1 – Cenová nabídka KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027 

Podklad 2 – Cenová nabídka ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648 

Podklad 3 – Návrh Smlouvy o dílo – KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027  

Termín podání návrhu bodu programu: 

16. 07. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 30. 06. 2021 bylo schváleno obeslání 3 

dodavatelů: KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027, ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648, a 

STAVEBNÍ FIRMA NEUMANN s.r.o., IČ: 28177851 k zajištění cenových nabídek na akci 

„Oprava chodníků ulice Sokolovská, Mochov“. Těmto dodavatelům byl zaslán schválený text 

zadání zakázky včetně podkladů pro zpracování cenové nabídky.  

Cenové nabídky od KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027 a ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., IČ: 

27110648 byly doručeny řádně a včas a splňovaly veškeré požadavky na zpracování cenové 

nabídky. 

Od osloveného dodavatele STAVEBNÍ FIRMA NEUMANN s.r.o., IČ: 28177851 nebyla do 

skončení lhůty pro podání nabídek doručena žádná nabídka.  

Navrhuji uzavřít smlouvu s dodavatelem KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027 z důvodu 

ekonomicky nejvýhodnější nabídky.  
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Předložené cenové nabídky: 

Název dodavatele, adresa, IČ: 
Nabídková cena       

v Kč (bez DPH): 

Pořadí dle nejnižší 

nabídkové ceny: 

KRBF-CZ, s.r.o., Čelákovická 98, 250 87 

Mochov, IČ: 26708027 
2 787 210 Kč 1. 

ŠNAJDR stavby Mělník, s.r.o., Panešova 

3521, 276 01 Mělník, IČ: 27110648 
2 831 585 Kč 2. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s předloženými nabídkami na akci „Oprava 

chodníků ulice Sokolovská, Mochov“ dodavatelů: KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027 a ŠNAJDR 

stavby Mělník, s.r.o., IČ: 27110648, jako ekonomicky nejvýhodnější nabídku vybírá nabídku 

dodavatele KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027 schvaluje podstatné náležitosti Smlouvy o dílo a 

pověřuje starostu jejím podpisem za celkovou cenu 2 787 210 Kč bez DPH. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

Diskuze: 

Pavlína Palmová – jako náhradní členka výběrové komise mě zaujalo, že vítězná firma z 

 Mochova má ve volně přístupných registrech nahlášeno 25 zaměstnanců. To je potěšující 

 informace. Je v nich i uvedeno, že od 31. 3. 2003 do dnešního dne 28. 7. 2021 jako odpovědný 

 zástupce ve firmě je zapsán František Bouček, ročník 75. Osoba, která má střet zájmů, nesmí 

 být ve výběrové komisi a natož předsedou. Všichni členové podepisovali čestné prohlášení. 

 František Bouček – v obchodním rejstříku uveden nejsem, nejsem statutární orgán ani 

 společník této firmy. Zřejmě jsem uveden v živnostenském rejstříku, ale pouze jako osoba, 

 která zaštiťuje provádění staveb. Z titulu mého zápisu v živnostenském rejstříku mi neplynuly 

 ani neplynou žádné příjmy případně provize. Domníval jsem se, že byl můj zápis 

 v živnostenském rejstříku, již dávno vymazán. Pokud jsem skutečně stále v živnostenském 

 rejstříku zapsán, mohl bych teoreticky být ve střetu zájmů. 

 Výběrová komise, pouze otevírá obálky. Ve své podstatě o ničem nerozhoduje. Komise 

 kontroluje, zda nabídky obsahují vše, co mají, přesně podle zadávacích podmínek. Pochopil 

 bych, že máte problém, pokud bych například nehlasoval pro nejlevnější nabídku, pokud je 

 hodnotícím kritériem pro výběr zakázky cena. Výběrová komise pouze sestaví nabídky dle 

 kritérií a následný výběr je na rozhodnutí zastupitelstva  obce.  

 K průběhu otevírání a hodnocení nabídek, jste nevznesla žádné připomínky.  

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Tomáš Kovář,  Jan Rangl, Jaroslava 

Tomišková, Jan Turek 

proti:  Pavlína Palmová 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/5 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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4. Darovací smlouva – finanční dar ve výši 50 000 Kč ve prospěch obcí a 

 regionů postižených vichřicí v červnu 2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Návrh Darovací smlouvy  

Termín podání návrhu bodu programu: 

16. 07. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 30. 06. 2021 došlo ke shodě poskytnout finanční 

dar obcím zasažených vichřicí v červnu 2021.  

Česká spořitelna, a.s. ve spolupráci se Sdružením místních samospráv, z.s. (SMS ČR) zřídila 

pro každou zasaženou obec transparentní účet, spravovaný zcela bez poplatků. SMS ČR 

částky vybrané na účtech shromáždí a následně postoupí účet u ČS, a.s. přímo dané obci, a to 

jedinou darovací smlouvou. Odpadá tím veškerá byrokracie a ani zasažená obec nebude 

zavalena zbytečnou administrativou. 

Do tohoto systému se mohou zapojit jak členské, tak nečlenské obce SMS ČR. SMS ČR 

provádí koordinační aktivity, tak aby zasažené obce byly co nejméně zatěžovány. 

Nejedná se o veřejnou sbírku, která jinak podléhá velmi přísným pravidlům. 

Dle předchozí domluvy navrhuji poskytnout dar ve výši 50 000 Kč a rozdělit ho pěti obcím, a 

to konkrétně obci Lužice, Hrušky, Moravská Nová Ves, Tvrdonice a Mikulčice po částkách 

10 000 Kč.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti Darovací smlouvy ve prospěch 

obcí a regionů zasažených vichřicí v červnu 2021 s obdarovaným Sdružení místních 

samospráv, z.s., IČ: 75130165 ve výši 50 000 Kč a pověřuje starostu jejím podpisem.  

Finanční dar bude rozdělen takto: dar ve prospěch obce Lužice ve výši 10 000 Kč; dar ve 

prospěch obce Hrušky ve výši 10 000 Kč; dar ve prospěch obce Moravská Nová Ves ve výši 

10 000 Kč; dar ve prospěch obce Tvrdonice ve výši 10 000 Kč a dar ve prospěch obce 

Mikulčice ve výši 10 000 Kč.   

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 Pavlína Palmová – velmi hezky napsaná smlouva. Jsem přesvědčena, že místní  zastupitelé 

 přesně ví, kam směřovat prostředky a co je pro obec nejdůležitější.  

 Jan Turek – děkujeme, je potěšující, že dokážete ocenit dobrou práci. 
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Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová,  Jan Rangl, 

  Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/5 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

5. Vyřazení majetku z evidence majetku pro účetní jednotku Mateřská 

škola Mochov (inv. č. MŠ0041) 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost o vyřazení z evidence majetku pro účetní jednotku MŠ Mochov  

Podklad 2 – Protokol o vyřazení 

Termín podání návrhu bodu programu: 

16. 07. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Ředitelka Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ žádá o vyřazení skříně ze vstupní 

chodby v MŠ (rok pořízení 2008, původní cena 7 680 Kč), inv. č. MŠ0041 z evidence pro 

účetní jednotku Mateřská škola Mochov.  

Skříň je silně opotřebená, oprava je neekonomická. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s vyřazením majetku k 31. 07. 2021 z evidence pro 

účetní jednotku Mateřská škola Mochov: skříň ze vstupní chodby MŠ, inv. č. MŠ0041. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová,  Jan Rangl, 

  Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/5 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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6. Dodatek č. 4 ke zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okres Praha 

– východ ze dne 04. 11. 2011 

Podklady:  

Podklad 1 – Zřizovací listina MŠ Mochov, okres Praha – východ ze dne 04. 11. 2011 

Podklad 2 – Dodatek č. 1 ke zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ 

ze dne 04. 11. 2011 

Podklad 3 – Dodatek č. 2 ke zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ 

ze dne 04. 11. 2011 

Podklad 4 – Dodatek č. 3 ke zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ 

ze dne 04. 11. 2011 

Podklad 5 – Návrh dodatku č. 4 ke zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okres Praha – 

východ ze dne 04. 11. 2011 

Termín podání návrhu bodu programu: 

16. 07. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 10. 09. 2020, byl z důvodu probíhající 

rekonstrukce základní školy v Mochově odsouhlasen dodatek ke zřizovací listině Mateřské 

školy Mochov, okr. Praha – východ. 

Žáci a učitelé naší základní školy navštěvovali školu v Nehvizdech a nestravovali se ve školní 

jídelně – výdejně při MŠ v Mochově. Na základě této skutečnosti byl vydán dodatek ke 

zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okr. Praha – východ a upraven počet stravovaných 

ve školní jídelně a školní jídelně – výdejně.   

Od září se žáci i učitelé vrací do základní školy v Mochově. Navrhuji vydat dodatek ke 

zřizovací listině Mateřské školy Mochov, okr. Praha – východ a upravit počet stravovaných ve 

školní jídelně a školní jídelně – výdejně dle skutečnosti.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov dle § 84 odst. 2 písm. d) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů schvaluje Dodatek č. 4 ke zřizovací listině 

Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ ze dne 04. 11. 2011.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 Pavlína Palmová – připadá mi nepraktické při změně počtu strávníků odsouhlasovat dodatky. 

 Proč to musíme odsouhlasovat? 

 Pavlína Justová – zřizovací listinu příspěvkových organizací vždy schvaluje zastupitelstvo 

 obce. Jelikož dodatkem dochází ke změně zřizovací listiny, je tedy nutné, aby zastupitelstvo 

 dodatek schválilo. Je to dané zákonem o obcích. Pokud jste si četla podklady, které jste před 

 zasedáním obdržela, máte tuto skutečnost jasně napsanou minimálně v návrhu usnesení. 

 František Bouček – tato a podobné debaty mě pokaždé fascinují. Samozřejmě by bylo 

 pohodlnější neodsouhlasovat, ale pokud zákon říká odsouhlasit, tak se to prostě musí 

 odsouhlasit. Nevidím na tom nic zvláštního.  
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Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová,  Jan Rangl, 

  Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 5/5 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

  

7. Souhlas s uvolněním finančních prostředků na zpracování studie a 

podpisem smlouvy s vítěznou společností výběrového řízení 

Podklady:  

Podklad 1 – nacenění ŠINDLAR s.r.o. 

Podklad 2 – návrh smlouvy na zpracování studie 

Termín podání návrhu bodu programu: 

17. 07. 2021 

Předkladatel: 

Ing. Pavlína Palmová – zastupitel  

Text odůvodnění: 

Na základě podané cenové nabídky vítěz zpracuje tři varianty: 1. vybudování vodní plochy, 2. 

mokřadu, 3. rekreačního areálu s vodními prvky. Ty zájemcům z řad zastupitelů představí a z 

nich bude vybrána jedna, která bude detailněji zpracována až do finální verze i na základě 

možnosti dalšího financování. Kromě zastupitelů na představení těchto variant mám zájem 

přizvat také majitele dotčených pozemků, pokud budou mít o prezentaci zájem. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě proběhlého výběrového řízení schvaluje uvolnění 

finančních prostředků ve výši 239.580,- Kč (cena s DPH) a pověřuje starostu obce p. Františka 

Boučka k podpisu smlouvy na zpracování studie „Mochov – rekreační areál s vodními prvky“ 

se společností ŠINDLAR s.r.o. na základě předložené cenové nabídky. Za správnost údajů 

uvedených ve smlouvě ručí Ing. Pavlína Palmová. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 František Bouček – při pracovní schůzce se zastupiteli z našeho uskupení jsme se domluvili, 

 že finanční prostředky budou uvolněny. Zajímají nás výsledky, které z této studie vzniknou. 

 Mluvil jsem s projektantkou, která se nakonec do řízení nepřihlásila. Nějakým způsobem 

 komunikovala i s Vámi. Nejdůležitější informací by pro nás nyní mělo být, zda se dá v dané 

 lokalitě rybník vůbec udělat, dále předběžný objem financí na běžnou údržbu rybníka a částka 

 na vybudování rybníka.  

 V současné době není rybník pro obec priorita, jsou zde mnohem důležitější věci. Chápu, že 

 jste měli rybník ve volebním programu a z toho důvodu, ho prosazujete. Až budeme mít 

 výsledek studie, bylo by vhodné rozhodnout, zda rybník vůbec budovat. Ve chvíli, kdy se 
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 dozvíme, že nás vybudování rybníka vyjde na 15 mil. Kč a z toho bychom mohli 

 obdržet 60% dotace, nejsem o této investici moc přesvědčen. Samozřejmě částky mohou být 

 úplně jiné, dávám to jako příklad. Nesmíme zapomínat ani na technickou stránku vybudování 

 rybníka včetně napuštění a následné udržování hladiny vody. Taky se může stát, že nebudeme 

 mít rybník, ale bahniště komárů. Jsem zvědav, kdo bude řešit získání dotace. Získání dotace, 

 je opravdu velký problém. Pan Kocian sice minule říkal, že si stačí podat žádost a dotaci 

 získáte, ale takhle to skutečně nefunguje.  

 Jan Turek – podle mého názoru, jsme se nejprve měli vyjádřit, jestli rybník chceme nebo 

 nechceme. Z podkladů, které zatím máme, moc nevěřím tomu, že to bude snadno 

 realizovatelné. Nebudu proti tomu, aby se peníze uvolnili. A jak už říkal pan Bouček, je zde i 

 otázka, kolik to bude stát, náklady do budoucna. Nezapomínejme ani na protipovodňová 

 opatření, kdy by se například mohla protrhnout hráz rybníka a následně dojít k zatopení 

 některých částí obce. Kdo bude rybník spravovat? Po zpracování studie, bychom se tedy měli 

 k otázce realizace vrátit.   

 Jaroslava Tomišková – z podkladů, které jsme zatím měli k dispozici, spíše vyplývalo, že 

 vybudování rybníka je nerealizovatelné a velmi nákladné.  

 František Bouček – přes všechny tyto argumenty jsme se na pracovní schůzce domluvili, že 

 finanční prostředky, budou paní Palmové uvolněny. Nemíním poslouchat, že paní Palmové 

 neustále házíme klacky pod nohy a nenecháme jí nic dělat. Jen chci upozornit, že pokud bych 

 takovýto bod předložil já, tak se neodsouhlasí. Protože paní Palmová, pan Vybíral a pan 

 Kocian budou mít námitky, že takto zpracovaný bod je nepřijatelný a je zbytečné za něj 

 vyhazovat peníze. Protože vím, jak je těžké uvést něco do zdárného konce, nebudu 

 odsouhlasení zbytečně bojkotovat. Potřebujeme se dobrat k nějakému závěru.  

  

  

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová,  Jan Rangl, 

  Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/5 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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8. Diskuze 

Pavlína Palmová – co se týká klidové zóny už se v asfaltu objevují trsy trávy. Nejedná se o špatně 

odvedenou práci? Je to pár měsíců, (6) co byla zkolaudována. Bude se tato situace řešit v rámci 

reklamace? 

František Bouček – nevím o tom, zavolejte mi a můžeme to tam společně projít.  

Pavlína Palmová – pokud mám odpovídat za smlouvu, proč jste mi nedal kontakt na právničku obce a 

proč jsem musela smlouvu řešit se svou právničkou. Kdo právničku zaplatí? 

František Bouček – určitě jsem Vám neříkal, ať řešíte smlouvu se svou právničkou, natož že by obec 

tyto právní služby platila. Právnička obce neřeší všechny smlouvy. Běžně to bývá tak, že firma, která 

vyhraje výběrové řízení, předkládá standardizovanou smlouvu. Není mi jasné, proč by takovouto 

smlouvu o jednoduchých a zřejmých věcech, měl kontrolovat právník.    

Jan Rangl – mám drobnou připomínku k paní Palmové, nepotřebuji žádnou reakci. Překvapujeme mě, 

že zde hlasujeme o základním stavebním bodu Vašeho volebního sdružení a dva z Vašich členů tu 

nejsou. A za další, také nepotřebuji odpověď, proč jste byla proti opravě chodníků v ulici Sokolovská? 

Pavlína Palmová – proti opravě v ulici Sokolovská jsem byla z důvodu osoby pana Boučka v 

rejstřících. Jinak, je to v pohodě, ať se chodníky dělají.  

Jan Turek – od 1. 9. 2021 bude zrušen ranní spoj autobusové linky PID 482 v 7:55 hod. z Mochova do 

zastávky Nehvizdy, škola. Tento spoj se zaváděl v září 2020 z důvodu rekonstrukce školy v Mochově 

a s tím související potřeby přepravy dětí z Mochova do nehvizdské školy. 

  

 

 

 

Zápis vyhotoven dne 04. 08. 2021 

  

Zapsal: 

Pavlína Justová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 


